

Achiet-le-Grand



Diesbach Belleroche

Kings Langley



*Arms of Edmund de Langley
& Isabella de Castilla*

Charte d'amitié entre Kings Langley et Achiet-le-Grand

Friendship Charter between Kings Langley and Achiet-le-Grand

Les communes de Kings Langley et Achiet-le-Grand partagent des intérêts communs, dont celui d'honorer la mémoire de C. Cox, VC, que les deux communautés cherchent à développer.

Kings Langley and Achiet-le-Grand have a number of common interests, not least with respect to Christopher Cox, VC, which the two communities would seek to expand.

En tant que représentants des citoyens de Kings Langley et d'Achiet-le-Grand, nous déclarons notre intention de rentrer dans une démarche d'amitié durable, pour:

As representatives of our respective communities of Kings Langley and Achiet-le-Grand, we declare our intention to enter into an enduring Friendship Agreement, to:

- ❖ Développer des intérêts et connaissances communes*
Develop common interests and knowledge
- ❖ Développer une plus grande amitié et compréhension entre nos deux pays afin de grandir ensemble*
Develop a greater friendship and understanding between our two countries and to grow together
- ❖ Développer des liens forts, culturels, sportifs, touristiques et éducatifs à travers des échanges avec des associations, des écoles*
Develop strong educational, cultural, leisure, tourism and sporting links via exchanges between various community groups, organisations and schools.
- ❖ Apporter un nouveau réseau pour le commerce local*
Provide an additional network for local business links

7 novembre 2009 - 7th November 2009

ACHIET-LE-GRAND

Monsieur le Maire, Bernard DE REU

KINGS LANGLEY PARISH COUNCIL

Councillor Bob McLean, Chair